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    خبر

    زينب  امجديان
حاش�يه هايي ك�ه برخ�ي برنامه ه�اي زن�ده 
گفت وگومح�ور اخي�راً ب�ه آن دچار ش�ده اند 
باعث شد بار ديگر سراغ يكي از پيشكسوتان 
عرص�ه اج�راي تلويزيون�ي بروي�م و نظر وي 
را درب�اره اقتضائ�ات و الزامات اج�راي خوب 
در تلويزي�ون جوي�ا ش�ويم. در اين ب�اره پاي 
صحبت محمدرحمان نظام اسلامي نشستيم. 
در س�ال هاي اخير اخلاق و معلومات 
مجريان بسيار ضعيف شده و ازطرفي 
برخ�ي از اجراه�ا و رفت�ار مجريان 
مردم پسند نيست. به نظر شما دليل 

اين حواشي چيست؟ 
حس و حال شخصي يك مجري بايد همچون حس 
و حال سربازي باشد كه مسئولیت مهم سربازي را 
بر عهده دارد. اين مسئولیت مهم سربازي مي تواند 
انواع و اقسام مختلفي را ش��امل شود. استفاده از 
واژه س��ربازي اين مفهوم را مي رس��اند كه سرباز 
بايد با تمام وجود در خدم��ت حوزه خدمتي اش 
باشد. در راستاي اهداف حوزه خدمتي اش تلاش 
كرده و گام بردارد. سرباز به گونه اي عمل نمي كند 
كه براي يگان محل خدمت��ي اش ضرري حاصل 
ش��ود، حتي با رفتارش نام محل خدمت خودش 
را سربلند مي كند. من معتقد هستم وقتي عنوان 
مجري به كسي اطلاق مي شود، تمام تلاشش بايد 
بالا بردن هويت، بالا بردن آبرو و بالا بردن جايگاه 
رسانه اي باشد كه در آن خدمت مي كند. به عبارت 
ديگر وقتي عنوان مجري به كسي اطلاق مي شود 
مس��ئولیت او در جامعه دوچندان مي گردد. اين 
حوزه رفتار، كلام، مردمداري، پوشش و همه اين 
موارد را شامل مي شود. مجري بايد به نوعي رفتار 
كند كه زيبنده آن رس��انه و آن واحدي باشد كه 
مشغول فعالیت اس��ت. اگر اين اعتقاد قلبي را در 
لحظه لحظه ها و در همه ش��ئون زندگي خودش 
لحاظ كند، قاعدتاً در مسیري گام برنخواهد داشت 
كه حاشیه هايي را براي خودش به وجود بیاورد. 

به نظر شما چه شاخصه هايي مي توانيم 
براي يك مجري خوب قائل باشيم. 

مردمداري، چون مردم زيستن، چون مردم سخن 
گفتن و چون م��ردم در جامعه راه ب��ردن بايد از 
شاخصه هاي يك مجري مردمي باشد. از قديم الايام 
گفته اند كه حرف دل و رفتار فرد يكي است، يعني 
مجری در مقابل دوربی��ن نبايد طوري رفتار كند 
كه در پش��ت دوربین يك چرخش 180درجه اي 

را از ايشان شاهد باشیم. اينها از ويژگي هايي است 
كه يك مجري بايد از آن بهره مند باشد. به عبارتي 
ديگر يك مجري، مجري شايس��ته اي در جامعه 
خواهد بود كه وقتي از اس��توديو ب��ه خیابان آمد 

نیازي نباشد عینك دودي به چشم بزند. 
چه الزامات و اقتضائاتي را براي اجراي 

خوب قائل هستيد؟
براي يك اجراي خوب طبیعتاً مطالعه و آش��نايي 
با ش��غلي كه در آن وارد شده اس��ت، حرف اول را 
مي زند. چه زم��ان تدريس و چ��ه در حوزه كاري 
همیشه بر اين باور بودم و به اين نكته توجه داشتم 
كه ي��ك مجري خ��وب پارتي بردار نیس��ت. يك 
مجري خوب نیازي به سفارش ندارد. يك مجري 
خوب نیازي به لابي هاي متعدد ندارد، بلكه توان و 
اندوخته هاي فكري ذهني و عملي اش مي تواند به 

كمكش بیايد و او را ماندگار كند. 
اينكه افرادي به عن�وان مجري بدون 
هيچ تست و امتحاني وارد صدا و سيما 
ش�وند صح�ت دارد؟آيا س�يما معيار 

مشخصي براي انتخاب مجري ندارد. 
به اين شكل نمي دانم. اينكه بدون هیچ گونه امتحان 
اولیه وارد ش��وند نه اينطور نیست. حوزه مجريان 
داراي مديريت مشخص است. آزمون ها يي را براي 
آنها هم در دانشكده صدا و س��یما و هم در بخش 
مديريتي كه مس��ئول سرپرستي امور مجريان در 
رسانه ملي است در نظر مي گیرند.  شايد نكته اي 
كه در ذهن شما وجود دارد، به معناي زود در مقابل 
دوربین قرار گرفتن باش��د! گس��ترش شبكه هاي 
مختلف، تنوع طلبي براي مخاطب و ارائه برنامه هاي 
متفاوت، گاهي دوستان را بر آن مي دارد تا از عزيزاني 
استفاده كنند كه تا به حال سابقه اجرا نداشته اند. 
اين اقدام براي ايجاد تنوع و ايجاد نوآوري در عمل 
كار مثبتي به نظر مي رس��د اما اگر با اطمینان در 
اين مسیر نوآوري و تنوع طلبي گام برندارند، قطعاً 
مي تواند باعث زحمت شود. من براي مدت 10 سال 

مديريت گزارش��گران و خبرنگاران راديو ايران را 
برعهده داشته ام. ما وقتي مي خواستیم مسئولیت 
گزارشگري را بر عهده كسي قرار دهیم، شايد قريب 
دو سال تمام كارآموزي عملي مي كرد. كارآموزي 
عملي به اين معنا كه دو سال تمام فضا را بايد درك و 
لمس مي كرد. در كنار پیشكسوتان كه سابقه بسیار 
ارزش��مندي در حوزه خبرنگاري و گزارش��گري 
داشتند. آن فرد بايد در كنار آنها به محل مصاحبه 
مي رفت و فضا را از نزديك مي ديد، چگونگي ورود به 
مصاحبه را غیر از مطالب تئوري كه ياد گرفته بود، 

بايد به شكل عملي تجربه مي كرد. 
همانطور كه گفتم اي��ن عرصه و اي��ن فعالیت با 
توانمندي هاي ش��خصي، به آگاهي هاي شخصي 
ارتباط نزديكي دارد. اگر كسي بدون مطالعه لازم 
مقابل دوربین قرار بگیرد، يعني در مقابل میلیون ها 
چشمي كه او را به نظاره نشسته اند، مورد قضاوت 
قرار خواهد گرفت. اينجاس��ت كه خدايي ناكرده 
نتیجه مطلوب را براي او به دنبال نخواهد داشت. 

احساس من اين است دوس��تان عزيز و ارجمندي 
كه در اين عرصه وارد مي ش��وند حتي اگر پذيرفته 
ش��دند، هیچ عجله اي براي رفتن پش��ت میكروفن 
نداشته باشند. آموخته ها و مطالعات خود را دوچندان 
كنند تا جايي كه اگر از آنها خواسته شد نیم ساعت 
في البداهه برنامه را به صورت زنده پر كنند اين قدرت 
را داشته باشند و بتوانند به شايستگي و بدون اينكه 
هیچ تپقي بزنند، برنامه مورد نظر را با سرفصل هاي 
شايسته به سرمنزل مقصود برسانند. اين عرصه نه 
لابي مي طلبد و نه سفارش بلكه خودت هستي كه 
مي تواني اندوخته هاي خ��ود را ارائه بدهي تا به يك 
نقطه مطلوب برس��ي. در حقیقت علت ماندگاري 
بعضي دوس��تان كه س��ال ها در اين عرصه فعالیت 
مي نمايند، داش��تن همین نكات مثبتي اس��ت كه 
عرض كردم. از طرفي بوده اند كساني كه بدون اينكه 
خودشان بخواهند بعد از مدت بسیار كوتاهي به دست 
خودشان و ناآگاهي ای كه داشته اند فید و از گردونه 
خارج شده اند. سیاست ها مشخص است. همانطور 
كه گفتم امور مجريان و سرپرس��تي اي��ن حوزه بر 
عهده يكي از چهره هاي شاخص و كساني است كه در 
عرصه دانشگاه تلاش كرده و يكي از اساتید شايسته 
دانشگاه هستند و در حوزه مديريت رسانه ملي هم 
فعالیت كرده اند اما شايد در كنار اين موارد لازم باشد، 
باز هم ش��اهد برگزاري كلاس هاي شايس��ته براي 
تمامي دوستان باشیم كه آگاهي ها و اطلاعات شان را 

دوچندان كرده و واژگان شان را وسیع تر نمايد. 
قواعدي كه يك مجري بايد به آن پايبند 
باشد در تلويزيون ما رعايت مي شود؟ 

بخش اعظ��م آن قواعد و اصول رعايت مي ش��ود. 
ش��ايد در مواردي هم نه ولي به لحاظ نظارتي كه 
درحوزه هاي مختلف صورت مي گیرد اين امر هم 

در حال انجام است. 
ش�اهد حضور تعدادي از بازيگر ها در 
عرصه اجرا هستيم. چقدر موافق اين 

رويكرد هستيد؟
در بعضي موارد موفق بوده و شايد در برخي موارد 
موفق نبوده اس��ت. از موارد موفق آن مي توانم به 
برنامه »كودك شو« اشاره كنم كه اجراي مناسبي 
را شاهد هستیم. در مواردي هم مشاهده مي شود 
كه اجراها آنطور كه بايد و شايد در شأن آن بازيگر 

كه در قامت مجري وارد برنامه شده، نیست.

در گفت وگوي »جوان« با محمدرحمان نظام اسلامي مطرح شد 

 يك مجري خوب نيازي به سفارش
و لابي هاي متعدد ندارد

   نويد پارسا
سرپرس�ت گروه موسيقي »س�ماع« با اش�اره به روند توليد 
آلبوم تازه اين گروه گفت: اين اثر مشتمل بر آنسامبل سازهاي 
موسيقي ايراني است كه قطعات آن از دستگاه شور آغاز مي شود 
و با دس�تگاه همايون نيز ادامه پيدا مي كند. اي�ن كار يك اثر 
پيوسته است كه اميدوارم بتواند مورد توجه مخاطبان قرار گيرد. 
نشست خبري گروه موسیقي »سماع« به سرپرستي محمدجواد 
ضرابیان روز گذشته با حضور دست اندركاران اين اجراي زنده در 

تالار امیرحسین فردي حوزه هنري برگزار شد. 
محمدجواد ضرابیان آهنگساز پیشكس��وت موسیقي كشورمان 
كه كمتر از چهار ماه است به كشور بازگشته است، در اين نشست 
خبري درباره نحوه همكاري خود با همايون شجريان در سال هاي 
گذشته و انتخاب اشكان كمانگري براي تولید آلبوم جديد گروه 
سماع گفت: درست است كه همايون ش��جريان با آلبوم »نسیم 
وصل« معرفي شد اما نمي توانم بگويم او با اثر من معروف شد. چون 
وي قابلیت هاي زيادي در حوزه خوانندگي دارد كه واقعاً در معرفي 
خودش به او كمك كرد. در مورد اشكان كمانگري هم بايد بگويم 
كه هنوز نمي توانم درباره نحوه اس��تقبال مخاطب��ان از صداي او 
چیزي را عنوان كرد اما فقط مي توانم بگويم چون كارهاي من دلي 
است و صداي اشكان هم داراي قابلیت هاي زيادي است، مي توانم 

به استقبال مخاطبان از اين اثر موسیقايي امیدوار باشم. 
ضرابیان درباره نحوه همكاري خود با اش��كان كمانگري و مركز 
موسیقي حوزه هنري گفت: همیش��ه دوستان جوان هنرمند در 
عرصه موسیقي كارهاي خود را به من ارائه مي كردند و وقتي من 

صداي اشكان كمانگري را شنیدم بسیار لذت بردم. 
ش��هرام میرجلالي نوازنده عود هم در اين نشس��ت گفت: لازم 
است در اينجا قدرداني از حوزه هنري داشته باشم كه در برخي 
موارد كارهاي بیشتري از وزارت ارش��اد را انجام مي دهند. اين 
گروه از سال 66 فعالیت خود را آغاز كرده و تا به امروز نیز با فراز 
و نشیب هاي زيادي همراه بوده است. ما امروز بسیار خوشحالیم 
كه توانسته ايم بعد از سال ها يك اثر موسیقايي در حوزه موسیقي 
دس��تگاهي ايران را به مخاطب ارائه دهیم. س��ینا جهان آبادي 
نوازنده كمانچه هم توضیح داد: اين 11 سالي كه استاد در ايران 
حضور نداشتند واقعاً جاي خالي وي به شدت احساس مي شد 
و حالا خوشحالم كه مجموعه جديدمان را مي توانیم با صداي 
اشكان كمانگري ضبط كنیم و مخاطبان نیز مي توانند دوباره با 
آثار پرطرفدار استاد ضرابیان آشنا شوند. همه نسل ها با آثار استاد 
ضرابیان ارتباط خوبي گرفته است و حتي هنرمندان كم سن و 

سال نیز با كارهاي اين هنرمند خو گرفته اند.

چالش مجلس و مجری!
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انسان با نفسی كه می كشد، قدمی 

به سوی مرگ می رود.

حجت الاسلام قرائتي در نشست صميمي با اصحاب رسانه مطرح كرد 

حرف نجات بخش و بصيرت آور بزنيد

    سيدمرتضي ذاكر
رئيس س�تاد اقامه نم�از در يك نشس�ت صميمي ب�ا اهالي 
رسانه به تبيين رس�الت خبرنگاران در قرآن كريم پرداخت 
و گف�ت: دروغ گفت�ن و دروغ نوش�تن، ه�ر وج�ه آن حرام 
اس�ت. ح�رف اساس�ي، نجات بخ�ش و بصي�رت آور بزنيد. 
نشس��ت صمیمي اصحاب رس��انه و مديران روابط عمومي و فضاي 
مجازي دس��تگاه هاي اجرايي با حجت الاسلام والمسلمین محسن 
قرائتي رئیس ستاد اقامه نماز در تالار ابن سیناي دانشگاه علوم پزشكي 
تهران برگزار شد. حجت الاسلام قرائتي در اين نشست ضمن تبیین 
ويژگي هاي خبرنگار متعهد و با ايمان از دي��دگاه قرآن و همچنین 
رسالت خبرنگاران در قرآن كريم خطاب به خبرنگاران گفت: حق را 
بگويید. مستدل و مستند سخن بگويید. اگر خبري از انسان فاسق 
دريافت كرديد، تحقیق كنید. هر چند امروز مي گويم حتي اگر آدم 
عادل هم براي شما خبر آورد، باز هم تحقیق كنید. هر خبري گفتني 
نیست. اگر تصمیم بگیريم حرف حسابي بزنیم، چقدر هزينه ها كم 

خواهد ش��د. حرف مفید بزنید. حجت الاس��لام قرائتي تصريح كرد: 
هر خبري را كه احتمال نقش��ه كشیدن دشمن هس��ت، نقل نكنید. 
همیشه يك راه را براي برگشتن بگذاريد. سعي كنید توجیه نكنید. در 
خبرهايتان سبّ و دشنام ندهید. خبرهايتان تحريك آمیز نباشد. خبر 
بايد يقیني باشد. خبري كه بر حسب ظن و گمان است، منتشر نكنید. 
اگر قلم به دست سوءظن داشته باشد، همه شلغم ها را لبو مي بیند. با 

سوءظن قلم به دست نگیريد. حق تجسس نداريد! 
وي ادامه داد: غیب��ت نكنید. اگر آبروي طرف رفت، جاي پر ش��دن 
ندارد. غیبت گفتن، غیبت نوش��تن، دروغ گفتن و دروغ نوشتن، هر 
وجه آن حرام اس��ت. به هیچ كس اعتماد نكنید. به هر كسي غیر از 
خدا تكیه كنید، مي افتید. حرف اساسي، نجات بخش و بصیرت آور 
بزنید. حجت الاس��لام قرائتي با بیان اينكه خبرنگار بايد از داوری و 
موضع گیری بدون علم، ستايش يا انتقاد و نوشتن و گفتن بدون علم 
پرهیز كند، ابراز داشت: در خبر عجله ممنوع است. همچنین قرآن 
برای كسانى كه با پخش اخبار دروغ، در جامعه دغدغه ايجاد مى كنند، 
كیفری سخت معین فرموده كه در سوره احزاب60 به آن اشاره شده 
اس��ت. وي همچنین با تأكید بر لزوم پرهیز رسانه ها از انتشار اخبار 
معارض با قرآن ادامه داد: طبق آيه قرآن كري��م همه اخبار را نبايد 
همه بدانند. با اين وجود افشاگری و رسوا كردن افرادی كه كارشان 
سبب فتنه است، مانعى ندارد. اين مفسر قرآن كريم با اشاره به اينكه 
جامعه اسلامى، در معرض تهاجم خبری است و مردم بايد هوشیار 
باشند، گفت: ابتدا تحقیق و سپس اقدام كنیم، البته اقدام بر اساس 
يك گزارش بررسى نشده، مى تواند جامعه ای را به نابودی بكشاند، زيرا 

اقدام عجولانه و بدون بررسى و تحقیق، نوعى جهالت است.

انتقاد تن�د حجت الاس�لام زائ�ری از مجلس ش�ورای 
اس�لامی باعث ش�د تا نمايندگان مجلس عوامل برنامه 
فرمول يك و تنی چند از مديران س�ازمان صداوس�يما 
را ب�رای ارائ�ه توضيح�ات ب�ه مجل�س فرابخوانن�د. 
انتقاد برخى نمايندگان به دلیل سخنان حجت الاسلام زائری 
مطرح ش��ده كه در برنامه فرمول يك جمل��ه »ننگ بر اين 
مجلس« را به كار برده بود؛ انتقادی كه به دلیل دفاع مجلس 

از رفتار نماينده سراوان اتخاذ شده بود.
اكبر رنجبرزاده عضو هیئت رئیسه مجلس  با بیان اين مطلب 
در تشريح جزئیات ديدار برخي مديران سازمان صداوسیما و 
تهیه كننده برنامه »فرمول يك« به فارس عنوان كرد: منتظر 
باشید كه در اين خصوص اخباري شنیده خواهد شد، چراكه 
ما در اين رابطه قول هايي از آقاي علي عس��كري گرفته ايم 
و بايد ديد كه اقدامات آقاي على عس��كري چه خواهد شد. 
من فكر مي كنم كه اگر كوچك ترين ترديدي روي مجريان 
صدا و سیما داشته باشند كه اين مجريان برنامه را به سمت 
و سوي تخريب و اهانت سوق دهند و اعتماد عمومي مردم 
فرو بريزد، رئیس صدا و سیما كوتاهي نخواهد كرد و اقدامات 
پیشگیرانه اي را انجام خواهد داد. عضو هیئت رئیسه مجلس 
شوراي اس��لامي اظهار كرد: در اين جلسه بحثي كه مطرح 
ش��د اين بود كه به هر حال در برخ��ي از برنامه هاي صدا و 
س��یما از جمله برنامه اي ك��ه در آن صحبت هايي از آقاي 
زائري درباره مجلس و نمايندگان آن بحث شده بود، كلام 
نامناسبي پخش مي ش��ود. به هر حال موضوعي كه درباره 
صحن مجلس و زير س��ؤال بردن آن در برنامه فرمول يك 
از شبكه يك سیما پخش شد، حرف هاي نامناسبي درباره 
مجلس شوراي اسلامي زده شد. در جلسه مذكور، همچنین 
عنوان شد كه جايگاه مجلس داراي قداستي است و قداست 

آن براي همه آحاد مردم فرض است. 
رنجبرزاده عنوان كرد: ما در اين جلسه به مديران صدا و سیما 
گفتیم اين تصاوير شهدايي كه در مجلس وجود دارد همگي از 
همین جايگاه مجلس برخاستند و اگر موضوع و مشكلاتي هم 
مانند نماينده سراوان پیش بیايد، نبايد به كلیت مجلس تعمیم 
داده شود و اين جايگاه را تخريب كند. در ادامه جلسه هم تأكید 
شد كه تخريب جايگاه مجلس، هجوم بردن به خانه ملت است و 

تخريب خانه ملت به مصلحت كشور نخواهد بود. 
عضو هیئت رئیسه شوراي اسلامي همچنین خاطرنشان كرد: 
در اين جلسه همچنین اين مطلب مطرح شد كه فردي كه از سر 
عصبانیت و به يك باره كلامي مبني بر اينكه شرم بر مجلسي باد 
كه... مي گويد، طبیعتا در رسانه ها حضور چنین افراد و اشخاصى 

ممكن است مشكل آفرين باشد. 

وي بیان كرد: من فكر مي كنم در برنامه هاي آتي صدا و سیما 
از حضور آقاي زائري كه شأن مجلس و جايگاه آن را زيرسؤال 
برد استفاده نكنند، البته در روز گذشته در جلسه مذكور بنا بر 
قول رئیس سازمان صدا و سیما مقرر شد از حضور محمدرضا 

زائري در برنامه هاي صدا و سیما ممانعت به عمل  آيد. 
رنجبرزاده با بیان اينكه به هر حال تهیه كننده برنامه و ساير 
دس��ت اندركاران چنین برنامه هايي بايد ورزيدگي خاصي 
داشته باشند و برنامه را به س��مت و سويي سوق ندهند كه 
موجب تضعی��ف جايگاه هاي نظام و كاه��ش اعتماد مردم 
و فروريزي اعتماد مردم نس��بت به اصول اساس��ي نظام و 
جايگاه هاي نظام ش��ود، گفت: مجري��ان و تهیه كنندگان 
برنامه بايد از اين مورد بسیار مهم مراقبت كنند. عضو هیئت 
رئیسه مجلس شوراي اسلامي در بخش ديگري از سخنانش 
يادآور شد: آقاي عس��كري در جلسه مذكور عنوان كرد هر 
آنچه احس��اس ش��ود ورزيدگي در كار و پخش برنامه ها و 
همچنین س��خنراني ها در برنامه هاي صدا و س��یما وجود 
ندارد يا كوتاهي اي صورت گرفته است، ما از اين افراد ديگر 

استفاده نخواهیم كرد. 
وي عنوان كرد: در اين جلسه آن شخص روحاني )محمدرضا 
زائري( حضور نداشت و در هر صورت، جمع بندي جلسه بر 
اين بود كه كساني كه به هر نحوي موجب تضعیف جايگاه 
نظام در كشور مي شوند، از آنها اس��تفاده نخواهد شد و به 
صورت كلي، وظیفه رسانه و صدا و سیما و الزامات اقدامات 

صدا و سیما تشريح شد. 
رنجبرزاده در ادامه با اشاره به ديگر جزئیات نشست مجلس 
گفت: مدير صدا و سیما عنوان كرد كه در اين جلسه تأكید 
صريح شد كه اقدامات و حركات صدا و سیما نبايد همسو با 
پشت پرده هاي فضاهاي مجازي كه سرنخ هاي خارج از كشور 
را دارند باش��د و مراقبت كنیم، چراكه دشمن رصد كرده و 
تلاش مي كند اعتماد عمومي را از مسئولان نظام سلب كند، 

بنابراين ما نبايد اين مسئله را شعله ور كنیم.

با همكاري حوزه هنري انجام مي شود

توليد يك آلبوم از گروه »سماع« پس از سال ها

در فرهنگسراي جوان
 سومين سالگرد شهادت 

»سردار سعيد سياح طاهري« برگزار مي شود
سومين سالگرد ش�هادت »سردار سعيد س�ياح طاهري« در فرهنگسراي 

جوان )خاوران( برگزار مي شود. 
مراسم سومین سالگرد شهادت مدافع حريم و حرم اهل بیت)ع( و مجاهد مبتكر 
عرصه فرهنگ، سردار شهید سعید س��یاح طاهري روز پنج شنبه 20 دي ماه از 

ساعت 18 در فرهنگسراي جوان )خاوران( تهران برگزار خواهد شد. 
بر پايه همین گزارش، قرار است در پايان اين مراسم جوايز مرحله نهم مسابقات 
»رسم كتابخواني« به افراد برتر اهدا ش��ود. لازم به ذكر است جانباز سعید سیاح 
طاهري پس از عمري مجاهدت در جبهه هاي دفاع مقدس و نیز زحمات بي شمار 
و خالصانه در ابداع روش هاي نوين در عرصه آشنايي نسل جوان و نوجوان كشور 
با تاريخ حماس��ه هاي ملت ايران، سرانجام در دي ماه س��ال 94 در نبرد با گروه 

تروريستي داعش در خان طومان سوريه به شهادت رسید.

براي يك اجراي خوب طبيعتاً 
مطالعه و آشنايي با شغلي كه در 
آن وارد شده است، حرف اول را 
مي زند. هميشه بر اين باور بودم 
و به اين نكته توجه داشتم كه يك 
مجري خوب پارتي بردار نيست

 قيمت  بليت  جشنواره فيلم فجر 
تغيير نمي كند

س�امانه ف�روش س�ي و هفتمي�ن جش�نواره فيل�م فج�ر 
س�ينما ب�ه س�ينما تيك�ت واگ�ذار ش�ده و بليت ه�ا 
مي رس�ند.  ف�روش  ب�ه  قب�ل  قيم�ت س�ال  ب�ه  ه�م 
محمدرضا فرجي مدير امور سینماهاي سي و هفتمین جشنواره 
فیلم فجر و مديركل سینماي حرفه اي سازمان امور سینمايي 
اعلام كرد تا پايان هفته اس��امي س��ینماهاي مردمي اين دوره 
از جشنواره فیلم فجر اعلام مي ش��ود. او گفته سینماداران اين 
روزها در تدارك آماده سازي سالن ها براي میزباني از جشنواره 
فجر هستند. سال گذشته 16 سالن س��ینما در تهران میزبان 
مخاطبان آثار حاضر در س��ي و شش��مین دوره جشنواره فیلم 
فجر بود، البته بنابر پیگیري خبرنگار تسنیم قرار شده حداكثر 
تعداد سالن هاي مردمي سینماهاي جشنواره فیلم فجر تا روز 
چهارشنبه مشخص شود و احتمالاً تعداد آنها نسبت به سال قبل 
كمتر خواهد بود. سامانه فروش سي و هفتمین جشنواره فیلم 
فجر س��ینما تیكت خواهد بود و قرار است بلیت ها هم به همان 

قیمت سال قبل به فروش برسد. 
.............................................................................................................
تجليل از مجريان قديمي برنامه كودك

معاون رئيس سازمان صداوس�يما با گلايه از ورود برخي افراد 
بيگانه به حوزه كودك با محتواي كودكانه گفت: نگاه تجاري و به 
دست آوردن سرمايه صرف در حوزه كودك نگران كننده است. 
حمید ش��اه آبادي معاون صداي س��ازمان صدا و س��یما در آيین 
تجلیل از مجريان خاطره ساز حوزه كودك تصريح كرد: وقتي اسم 
راديو مي آيد فقط يك دستگاه است. سپهر رسانه اي صدا در چشم 
انداز چیز ديگري را مي گويد. فعالیت هاي صداپايه منوط به موج 
اف .ام نیست. اگر سهم كودك را رسانه ملي تأمین نكند، اتفاقات 
نگران كننده اي را رسانه هاي بیگانه رقم مي زنند. شاه آبادي تأكید 
كرد: امروزه بايد با حركتي قوه خیال كودك تقويت شود در قبال 
آنها مس��ئولیم و پايگاه ايران صدا اين مسئولیت را بر عهده گرفته 
است. مي توانیم تربیت نسل مان را به كس��اني واگذار كنیم كه با 
كتاب و رمان آش��نايى ديرينه دارند. صداي رسانه ملي خودش را 
متكفل سبد شنیداري كودكان مي داند. امروز اين اتفاق با بزرگان 
اين عرصه افتاد. ما واقعاً نگاه نوآورانه به تولید سبد شنیداري راديو 
هستیم و نمي گذاريم به گرفتاري كلیشه تصوير دچار شويم و قوه 

خیال كودك ما را رسانه هاي بیگانه تقويت كنند. 
.............................................................................................................

بودجه دولتي نگرفتيم
دبير جش�نواره كودك آنلاين درباره بودجه جشنواره كودك 
آنلاين گفت: بودجه دولتي نگرفته ايم و حاضريم اين ايده شكل 
گرفته در وزارت ارتباط�ات را به بخش خصوصي واگذار كنيم. 
سیدجمال هاديان دبیر جشنواره كودك آنلاين در نشست خبري 
تشريح برنامه هاي گام دوم اين جشنواره با اشاره به اهمیت برگزاري 
كودك آنلاي��ن از دي��دگاه وزارت ارتباطات توضی��ح داد: وزارت 
ارتباطات با هدف حمايت از زنجیره تولید محتواي كودك و نوجوان 
و تسهیل فرآيند نظارت اين محتواي تولیدي در فضاي مجازي اقدام 
به راه اندازي اين جشنواره كرد كه گروه هدف آن كودكان و نوجوانان 
يك تا 18 سال را شامل مي شود. اين رويداد براي حمايت از ايده هاي 

ناب و اتصال زنجیره هاي تولید و عرضه شكل گرفت. 
مدير مركز روابط عموم��ي و اطلاع رس��اني وزارت ارتباطات و 
فناوري اطلاعات گفت: لازم به ذكر است بگويم ما هیچ بودجه 
دولتي دريافت نكرده ايم اما حامي اصلي جش��نواره همراه اول 
است و بنیاد فارابي هم ما را همراهي مي كند، البته اسپانسرهاي 
زيادي اعلام همكاري كرده اند اما در كل وزارت ارتباطات مايل به 

واگذاري اين ايده جشنواره به بخش خصوصي است. 
.............................................................................................................

ماجراهاي يك استعفا
اس�ماعيل اميني مدتي است كه س�رگروه بخش شعر اداره 
كتاب نيس�ت و حدود يك ماه پيش از اين س�مت اس�تعفا 
ك�رده و پس از او ابت�دا حميد هنرجو و س�پس عبدالرحيم 
س�عيدي راد اين مس�ئوليت را پذيرفته اند، اي�ن درحالي 
اس�ت كه ت�ازه اس�تعفاي اميني رس�انه اي ش�ده اس�ت. 
به گزارش فارس، اسماعیل امیني كه از چهره هاي شناخته شده 
عرصه شعر اس��ت مدتي مس��ئولیت گروه ش��عر اداره كتاب يا 

توسعه كتاب و كتابخواني ارشاد« را عهده دار بود.  »دفتر 
امیني مدتي است كه س��رگروه بخش شعر اداره كتاب نیست و 
حدود يك ماه پیش از اين سمت استعفا كرده است اما اين استعفا 
در حالي رسانه اي مي شود كه نه تنها يك ماه از آن گذشته بلكه 
پس از او ابتدا حمید هنرجو و سپس عبدالرحیم سعیدي راد اين 
مس��ئولیت را پذيرفته اند. هرچند كارنامه امیني داراي سوابق 
درخشاني است اما او مدت يك ماه است سكان بخش شعر را در 
دست ندارد، هنرجو نیز مدت كوتاهي مسئولیت داشت و حالا 
مدتي است كه »سعیدي راد« از چهره هاي شناخته شده كه آثار 
قابل قبولي هم در عرصه نظم دارد به فعالیت مشغول است. امیني 
اعلام كرده وقتي اولويت در اين اداره سیاست و سیاستمداران 
باشد نه فرهنگ و ادبیات و دين و اخلاق و زبان فارسي، ترجیح 

مي دهم كه از ادامه فعالیت با آن انصراف دهم.

مصطفي  محمدي     ديده بان


